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INTERPELACJA

Przedmiot, temat interpelacji: Przejęcie przez gminę Kielce na własność i dalsze
utrzymanie i konserwację przez MPEC sieci ciepłowniczych, położonych na terenie osiedli np.
Świętokrzyskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, Wichrowego Wzgórza, Na Stoku, Słonecznego
Wzgórza czy Podkarczówki.

Uzasadnienie interpelacji: Mieszkańcy oraz władze spółdzielni mieszkaniowych z różnych
kieleckich osiedli, proszą o przejęcie przez gminę Kielce na własność sieci ciepłowniczych
zlokalizowanych na ich terenie (między innymi Świętokrzyskiej Spółdzielni Mieszkaniowej,
Wichrowego Wzgórza, Na Stoku, Słonecznego Wzgórza, Podkarczówki).

Spółdzielnie posiadają i eksploatują sieci ciepłownicze wybudowane w latach 70-tych
i 80-tych ubiegłego wieku, położone na nieruchomościach własnych spółdzielni. Taki stan
faktyczny skutkuje ciążącym na spółdzielniach obowiązkiem ponoszenia kosztów związanych
z utrzymaniem, konserwacją oraz naprawami sieci ciepłowniczych, a także ponoszeniem
kosztów strat ciepła na odcinkach od budynków aż do głównego węzła ciepłowniczego. Opłaty
są przerzucane na członków spółdzielni.

Istnieje tu niesprawiedliwość, ponieważ - z drugiej strony - na młodszych osiedlach
węzły ciepłownicze umiejscowione są bezpośrednio przy budynkach. Tym samym to spółka
MPEC, a nie mieszkańcy odpowiada za utrzymanie tejże infrastruktury w stanie gwarantującym
właściwe funkcjonowanie.

Wnioski, ewentualne źródła finansowania: Operacja nie będzie generować kosztów po
stronie gminy.

Informacje o dotychczasowych próbach i sposobach jzałatwienia interpelacji: Nie dotyczy
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